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Au Canada, pour assistance, composez le
parts, accessories or service, call: 1-800-253-1301.
1-800-807-6777
In Canada, for assistance, installation or service call:
ou visitez notre site web à
1-800-807-6777
www.whirlpool.ca
or visit our website at...
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Page 2: Table Of Contents
REFRIGERATOR SAFETY... 3 Proper Disposal of Your Old Refrigerator... 3 INSTALLATION
INSTRUCTIONS ... 4 Unpacking Your Refrigerator ... 4 Location Requirements... 4 Electrical
Requirements ... 5 Refrigerator Door ... 5 Adjust the Door ... 7 Normal Sounds ... 7
REFRIGERATOR USE ... 7 Ensuring Proper Air Circulation ...

Page 3: Refrigerator Safety
Your safety and the safety of others are very important. We have provided many important
safety messages in this manual and on your appliance. Always read and obey all safety
messages. This is the safety alert symbol. This symbol alerts you to potential hazards that can
kill or hurt you and others. All safety messages will follow the safety alert symbol and either the
word “DANGER”...

Page 4: Installation Instructions
INSTALLATION INSTRUCTIONS Unpacking Your Refrigerator WARNING Excessive Weight Hazard
Use two or more people to move and install refrigerator. Failure to do so can result in back or
other injury. Removing packaging materials Remove tape and glue residue from surfaces before
turning on the refrigerator.

Page 5: Electrical Requirements
Electrical Requirements WARNING Electrical Shock Hazard Plug into a grounded 3 prong outlet.
Do not remove ground prong. Do not use an adapter. Do not use an extension cord. Failure to
follow these instructions can result in death, fire, or electrical shock. Before you move your
refrigerator into its final location, it is important to make sure you have the proper electrical
connection.

Page 6: Door Removal And Replacement
Replace Door and Hinges 1. Replace the parts for the bottom hinge as shown and tighten
screws. See Bottom Hinge graphic. Replace the refrigerator door. NOTE: Provide additional
support for the door while the hinges are being moved. Do not depend on the door magnets to
hold the door in place while you are working.

Page 7: Adjust The Door
Adjust the Door Your refrigerator has two front adjustable legs, one on each side. The back of
the refrigerator rests on two fixed supports. 1. Adjust the front legs enough to lift the cabinet up
off of the floor. NOTE: If your model is equipped with rollers, the front legs should be lowered
enough to lift the rollers off the floor so the refrigerator does not roll forward when the door is
opened.

Page 8: Refrigerator Features
Adjusting the Control Give the refrigerator time to cool down completely before adding food. It
is best to wait 24 hours before putting food into the refrigerator. The control is set correctly
when milk or juice is as cold as you like. Move the dial one setting at a time and wait 24 hours
between adjustments.

Page 9: Door Bin
Door Bin To remove and replace the bin: 1. Remove the bin by tipping the front of the bin
forward and sliding out. 2. Replace the bin by sliding it in above the desired support tilting it
back into place. REFRIGERATOR CARE Cleaning WARNING...

Page 10: Vacation And Moving Care
Vacations If you choose to leave the refrigerator on while you’re away, use up any perishables
and freeze other items. If you choose to turn the refrigerator off before you leave, follow these
steps. 1. Remove all food from the refrigerator. 2.

Page 11 The motor seems to run too much Is the room temperature hotter than normal?
Expect the motor to run longer under warm conditions. At normal room temperatures, expect
your motor to run about 40% to 80% of the time. Under warmer conditions, expect it to run
even more of the time.
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Page 12: Assistance Or Service
To locate the Whirlpool designated service company in your area, you can also look in your
telephone directory Yellow Pages. For Further Assistance If you need further assistance, you can
write to Whirlpool with any questions or concerns at: Whirlpool Brand Home Appliances
Customer eXperience Center...

Page 13: Warranty
5. Cosmetic damage, including scratches, dents, chips or other damage to the finish of your
major appliance, unless such damage results from defects in materials or workmanship and is
reported to Whirlpool within 30 days from the date of purchase.

Page 14: Sécurité Du Réfrigérateur
SÉCURITÉ DU RÉFRIGÉRATEUR Votre sécurité et celle des autres est très importante. Nous
donnons de nombreux messages de sécurité importants dans ce manuel et sur votre appareil
ménager. Assurez-vous de toujours lire tous les messages de sécurité et de vous y conformer.
Voici le symbole d’alerte de sécurité.

Page 15: Instructions D'installation
INSTRUCTIONS D’INSTALLATION Déballage AVERTISSEMENT Risque du poids excessif Utiliser
deux ou plus de personnes pour déplacer et installer le réfrigérateur. Le non-respect de cette
instruction peut causer une blessure au dos ou d'autre blessure. Enlèvement des matériaux
d’emballage Enlever le ruban adhésif et la colle des surfaces du réfrigérateur avant de le
brancher.

Page 16: Spécifications Électriques
Spécifications électriques AVERTISSEMENT Risque de choc électrique Brancher sur une prise à 3
alvéoles reliée à la terre. Ne pas enlever la broche de liaison à la terre. Ne pas utiliser un
adaptateur. Ne pas utiliser un câble de rallonge. Le non-respect de ces instructions peut causer
un décès, un incendie ou un choc électrique.

Page 17 Réinstallation - Porte et charnières 1. Replacer les pièces de la charnière inférieure
tel qu'illustré et serrer les vis. Voir l'illustration de la charnière inférieure. Réinstaller la porte du
réfrigérateur. REMARQUE : Prévoir un support additionnel de la porte pendant la réinstallation
des charnières. La force d'attraction des aimants de la porte ne suffit pas à...

Page 18: Ajustement De Porte
Ajustement de porte Le réfrigérateur est équipé de deux pieds de nivellement avant, un de
chaque côté. L’arrière du réfrigérateur repose sur deux appuis fixes. 1. Ajuster les pieds avant
juste assez pour soulever la caisse au-dessus du sol. REMARQUE : Si votre modèle est équipé de
roulettes, les pieds avant doivent être suffisamment abaissés pour mettre les roulettes hors
service et s’assurer que le réfrigérateur ne roule pas vers l’avant lorsqu’on ouvre la porte.

Page 19: Caractéristiques Du Réfrigérateur
Ajustement de la commande Donner au réfrigérateur le temps de se refroidir complètement
avant d’y ajouter des aliments. Il vaut mieux attendre 24 heures avant de placer des aliments
dans le réfrigérateur. Le réglage est fait correctement lorsque le lait ou le jus est aussi froid que
vous l'aimez.

Page 20: Réglage De L'humidité Dans Le Bac À Légumes
Guide d’entreposage des viandes La plupart des viandes peuvent être conservées dans leur
emballage original tant que cet emballage est hermétique et à l’épreuve de l’humidité. Emballer
de nouveau si nécessaire. Voir le tableau suivant pour les durées de conservation. Si la viande
doit être conservée pour une période plus longue que la durée donnée, faire congeler la viande.

Page 21: Remplacement De L'ampoule D'éclairage
IMPORTANT : Ce nettoyant doit être utilisé sur les pièces en acier inoxydable uniquement!
Veiller à ce que le nettoyant et poli pour acier inoxydable n'entre pas en contact avec les pièces
de plastique telles que garnitures, couvercles de distributeurs ou joints de porte. En cas de
contact non intentionnel, nettoyer la pièce de plastique avec une éponge et un détergent doux
et de l'eau tiède.
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Page 22: Dépannage
Essayer les solutions suggérées ici en premier afin d’éviter les coûts d’une visite de service
inutile. Le réfrigérateur ne fonctionne pas AVERTISSEMENT Risque de choc électrique Brancher
sur une prise à 3 alvéoles reliée à la terre. Ne pas enlever la broche de liaison à la terre. Ne pas
utiliser un adaptateur.

Page 23: Assistance Ou Service
Pour plus d’assistance Si vous avez besoin de plus d’assistance, vous pouvez écrire à ®
Whirlpool en soumettant toute question ou tout problème à : Whirlpool Brand Home Appliances
Centre pour l'eXpérience de la clientèle 200 – 6750 Century Ave.

Page 24: Garantie
5. Les défauts d'apparence, notamment les éraflures, traces de choc, fissures ou tout autre
dommage subi par le fini du gros appareil ménager, à moins que ces dommages ne résultent de
vices de matériaux ou de fabrication et ne soient signalés à Whirlpool dans les 30 jours suivant
la date d'achat.

This manual is also suitable for:
El88trrwq el88trrwsEl88trrw - 4-2010
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